
CORNELLÀ INFORMA / OPINIÓ POLÍTICA / Pàgina 28

RAQUEL ALBIOL
Grup Municipal
ERC-AM

L’Ajuntament vol construir unes rampes mecàniques a la part 
superior del carrer Miquel de Roncalí, altrament anomenat  
de les “Escaletes”.

El carrer de les escaletes és un dels pocs carrers de la 
ciutat amb un encant particular, bé sigui a la part més inferior 
o a la més alta, a tocar de la plaça dels Enamorats, el carrer 
té una personalitat ben diferenciada i és molt valorat per la 
ciutadania de Cornellà. Alhora està envoltat d’edificis protegits 
(l’Ajuntament, l’esglèsia, la plaça dels Enamorats i les cases que 
l’envolten) i forma part del perímetre de la zona arqueològica.

 Es desconeixen els detalls concrets del projecte, del qual 
no s’ha facilitat informació, ni s’ha fet públic, i abans de fer 
qualsevol intervenció cal que s’elabori un informe previ de la 
Comissió de Patrimoni, un estudi arqueològic elaborat per un 
facultatiu i es tingui l’informe favorable del Departament de 
Cultura de la Generalitat de Catalunya. Informes que a hores 
d’ara encara no disposem.

En aquest sentit vam presentar una moció al passat ple 
per evitar que s’instal·lin sistemes mecànics (escales i/o 
rampes) en aquest carrer i proposant estudiar vies alternatives. 
Una intervenció d’aquest tipus comportaria una modificació 
substancial de l’entorn protegit i tindria un impacte negatiu  
en el conjunt històric i arqueològic.

Entenent que hi ha un desnivell que dificulta l’accés, tot 
i que no és tan acusat com en altres zones de Cornellà, fem 
la proposta d’estudiar vies alternatives, com podria ser el c. 
Ametller (de la Llet) i/o el c. dels Pins, sempre sense generar 
impacte arquitectònic, històric i arqueològic.

Per què quina necessitat hi ha de construir unes rampes 
en aquest carrer? No podem permetre’ns anar perdent 
patrimoni i destruir un dels carrers emblemàtics de la ciutat.

Per això hem endegat la campanya “Salvem les Escaletes”, 
ens podeu seguir a les xarxes socials o per les vies habituals 
on us mantindrem informats.

 En l´últim ple també vam presentar una moció exigint 
a l’Estat la millora de les infraestructures viàries del Delta del 
Llobregat i que compleixi amb els compromisos d’inversió.

Des de l’any 2009 anem arrossegant les obres del nus de 
comunicacions de Sant Boi, obres que havien de començar 
al 1996 i que a hores d’ara encara no estan finalitzades degut 
a l’incompliment continu de l’Estat Espanyol en matèria 
d’inversions.

Com aquesta moltes altres obres a la comarca i àrea 
metropolitana continuen a l’espera de ser finalitzades.

I som al febrer, i continuem tenint presos polítics, quatre 
persones porten més de tres mesos a la presó per defensar 
unes idees. No oblidem, no normalitzem, continuarem lluitant 
per la vostra llibertat!

Empieza 2018 y nos encontramos con la ciudad en obras en 
prácticamente todos los barrios, quizás algo tiene que ver que 
en poco más de un año haya elecciones.

En el pleno de enero, Ciutadans presentó una moción para 
el estudio de los puntos negros y las barreras de seguridad 
para ciclistas y motoristas, e instábamos a las administraciones 
competentes a velar por la seguridad en los tramos conflictivos, 
para dotarles de protección adecuada. El mal estado de las 
carreteras, la falta de mantenimiento de las infraestructuras o la 
existencia de sistema de protección inadecuados, suponen un 
aumento de la gravedad de los accidentes. El plan de movilidad 
de Cornellà redactado en 2013 está obsoleto y debería ser 
actualizado, por lo que el estudio propuesto hubiera sido muy 
adecuado, pero desgraciadamente no ha salido adelante.

Otra de las propuestas presentada por nuestro Grupo 
Municipal era el rechazo a la subida de las tarifas del transporte 
metropolitano. Desde Ciutadans cuestionamos la eficiencia del 
sistema actual de financiación del transporte público así como 
su transparencia. A ello hay que añadir la subida de precios 
en 2018, que lejos de solucionar las cosas, sólo reduce la 
movilidad porque carga al usuario los problemas de gestión de 
la administración. La movilidad es un derecho que se tiene que 
garantizar y esto pasa por tener precios asequibles.

Lamentamos la falta de apoyo de los de los socialistas de 
Cornellà a la propuesta de Ciutadans de rechazo a la subida 
del transporte público, en un claro apoyo al incremento de 
los precios, algo que no ha ocurrido en otros Ayuntamientos, 
pero parece que el PSC tiene una distinta vara de medir en 
función de sus intereses electorales respecto al asunto del 
transporte público.

Más allá de las contradicciones de otros, Ciutadans 
sigue ejerciendo una política útil, preocupados en resolver 
los problemas de nuestros vecinos. Seguimos demostrando 
nuestro proyecto alternativo y siendo vuestra voz en el 
Ayuntamiento. Este mes de enero hemos estado en Almeda 
y Centre-Riera escuchando las propuestas y los problemas 
de los cornellanenses y haciéndoles llegar nuestro proyecto 
para la ciudad.

Podéis contactar con nosotros en el Despacho Municipal 
en Can Vallhonrat (Plaça de la Esglèsia s/n), en nuestra 
sede en c/ Barcelonés, 17 o a través del correo electrónico 
ciutadans@aj-cornella.cat.

Nota: El equipo de gobierno ha cambiado el diseño del 
Cornellà Informa, nos informó de pequeños cambios en los 
artículos pero la realidad es que a los Grupos Municipales 
se nos ha recortado bastante este espacio de información. 
Queremos una revista municipal plural y representativa y  
no un boletín del PSC.
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